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P R O T O K Ó Ł   NR  5.2019 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska  

odbytego w dniu  24 czerwca 2019 roku 

 

Posiedzeniu przewodniczył Gabriel Zukierski– Przewodniczący Komisji.  

W posiedzeniu uczestniczyli:  

-  członkowie Komisji wg listy obecności,  

-  Radosław Ciechacki – Wójt Gminy, 

 - Dorota Kraska-Wadych – Sekretarz Gminy, 

-  Żaneta Piotrowska  – Skarbnik Gminy, 

- Małgorzata Gierlicka – Sołtys Sołectwa Gzin.  

 

Porządek posiedzenia: 

1.Zaopiniowanie materiałów na VII Sesję Rady Gminy. 

2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Sprawy różne. 

 

ad. 1. Komisja omawiała następujące informacje i projekty uchwał związane z  VII 

Sesją Rady Gminy:  

 

1) W dyskusji nad informacją Wójta Gminy na temat podejmowanych działań w okresie  

międzysesyjnym, głos zabrali:  

Wójt Gminy powiedział, że została zawarta umowa na Klaster energii elektrycznej. 

Zakończono budowę kanalizacji w Strzyżawie.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła informację Wójta Gminy na temat podejmowanych działań w 

okresie  międzysesyjnym. 

 

2) W dyskusji nad  Raportem o stanie gminy, głos zabrali:    

Wójt Gminy omówił raport. Poinformował o możliwości określenia w drodze uchwały 

zakresu raportu.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła Raport o stanie gminy.  
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3) Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania w 

użytkowanie nieruchomości na rzecz Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Dąbrowie 

Chełmińskiej. 

 

4) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminnej Przychodni  w Dąbrowie Chełmińskiej,  głos zabrali: 

Wójt Gminy dokonał wprowadzenia, poinformował, że zysk bilansowy roku 

sprawozdawczego zwiększy fundusz jednostki i zostanie przeznaczony na wykonanie 

dokumentacji projektowej ośrodka zdrowia. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminnej Przychodni   w Dąbrowie Chełmińskiej. 

 

5) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wykonania obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że w projekcie uchwały dokonano zmiany liczby osób  

popierających inicjatywę uchwałodawczą z 400 na 200. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wykonania 

obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.   

 

6) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych dla których organem prowadzącym jest gmina Dąbrowa Chełmińska oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od 1 września 2019 roku, głos 

zabrali: 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały. Poinformował, że został pozytywnie  zaopiniowany 

przez Kuratorium oświaty. Plan sieci szkół podstawowych został ustalony w taki sposób, aby 

umożliwić dzieciom i młodzieży zamieszkującej obszar gminy realizację obowiązku 

szkolnego.   

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest gmina 

Dąbrowa Chełmińska oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od 

1 września 2019 roku. 
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7) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość i warunki przyzywania niektórych składników wynagrodzenia nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że od pół roku prowadzone są negocjacje ze związkami. Obecnie 

ustaliliśmy tekst jednolity projektu uchwały. Omówił proponowane zmiany.  

Komisja Oświaty ostatecznie wypracuje stanowisko. 

 

Komisja nie głosowała nad projektem uchwały  w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość i warunki przyzywania niektórych składników wynagrodzenia nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Dąbrowa Chełmińska. 

 

8) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników, głos zabrali: 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały. Zaproponował do Zespołu opiniującego ławników 

Barbarę Piórkowską i Michała Lipińskiego. 

Komisja wyznaczyła Radną Bożenę Kuzioła.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania 

zespołu opiniującego kandydatów na ławników w w/w składzie.  

 

9) Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego wraz ze   sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Dąbrowa Chełmińska za 2018 rok. 

 

10) Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej na realizację zdania inwestycyjnego pn. 

„Rozbudowa drogi powiatowej nr 1542C Rafa-Dąbrowa Chełmińska polegająca na budowie 

chodnika w m. Janowo – II etap”. 

 

11) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu 

pomocy finansowej na opłaty z tytułu użytkowania gruntów pod ścieżki rowerowe, głos 

zabrali: 
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Wójt Gminy  omówił projekt uchwały. Powiedział, że zgodnie z wcześniej zawartą umową z 

Powiatem Bydgoskim, gmina zobowiązuje się corocznie do 2019 roku udzielania pomocy 

finansowej z tytułu użytkowania na cele nierolnicze gruntów wyłączonych z produkcji rolnej.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej na opłaty z tytułu użytkowania gruntów pod 

ścieżki rowerowe. 

 

12) Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dąbrowa Chełmińska na 2018 rok. 

 

13) Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej   Gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 

2019-2029. 

 

14) W dyskusji nad wnioskiem w sprawie inwestycji drogowej w obrębie ulicy Targowej i 

Truskawkowej  w miejscowości Dąbrowa Chełmińska,  głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że gmina nie przewiduje realizacji inwestycji drogowej w obrębie 

ulic Targowej i Truskawkowej w Dąbrowie Chełmińskiej w 2020 roku. W bieżącym roku 

budżetowym zabezpieczono środki na budowę odcinka sieci wodociągowej w ulicy 

Truskawkowej. 

Radna Bożena Kuzioła powiedziała, że to nie jest inwestycja publiczna tylko komercyjna . 

Zapytała za ile się lat inwestycja zwróci. 

Wójt Gminy powiedział, że za około osiem lat 

Radna Beata Kuzioła zwróciła uwagę, że są pilniejsze  potrzeby.  

Radny Mieczysław Siewert powiedział, że to inwestorowi powinno zleżeć na remoncie drogi i 

ich wkład powinien być znacznie większy.  

 

Komisja jednogłośnie negatywnie zaopiniowała wniosek  w sprawie  inwestycji drogowej w 

obrębie ulicy Targowej i Truskawkowej  w miejscowości Dąbrowa Chełmińska. Nie                   

realizujemy drogi z udziałem środków z budżetu gminy.   

 

15) W dyskusji nad wnioskiem w sprawie  analizy dotyczącej wynagrodzeń nauczycieli, 

pracowników administracji i obsługi biorących udział w akcji strajkowej w Zespole Szkół w 

Dąbrowie Chełmińskiej, głos zabrali: 
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Wójt Gminy  przedstawił opinię Radcy Prawnego w przedmiotowej sprawie. Powiedział, że 

wynagrodzenie nauczycieli oraz pracowników administracji i obsługi biorących udział w 

akcji strajkowej zostały obliczone zgodnie z przytoczoną opinią oraz obowiązującymi 

przepisami. Ponadto poinformował, że na spotkaniu uzgodniono z komitetem strajkowym iż 

w miesiącu maju zostanie wypłacone wynagrodzenie w pełnej wysokości, jeżeli strajkujący 

złożą stosowne oświadczenie – wniosek o rozłożenie należności na raty.  

Wszyscy pracownicy złożyli stosowne oświadczenie. Po zwieszeniu strajku oraz ustaleniu 

kwot potrąceń, z każdym strajkującym zostały indywidulanie ustalone raty. 

 

Komisja nie zajęła w przymiotowej sprawie stanowiska.  

 

16) W dyskusji nad wnioskiem w sprawie jakości dróg gminnych na Osiedlu Pod Gruszą w 

Ostromecku, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że ostateczny termin budowy dróg na  Osiedlu pod Gruszą w 

Ostromecku może  zostać podany po ustaleniu harmonogramu  budowy dróg na terenie gminy 

na kolejne lata. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przyjęła  w/w stanowisko Wójta Gminy.  

 

17) W dyskusji nad wnioskiem w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków  na 

dodatkowe patrole policji, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że gmina może wykupić  dodatkowe patrole. Kwota dofinansowania 

to ok 5 tys. złotych rocznie.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków  

na dodatkowe patrole policji w wysokości 5 tys.  

 

18) W dyskusji nad projektem uchwały zmieniającym uchwałę nr VI.66.2019 Rady Gminy 

Dąbrowa Chełmińska z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych, głos zabrali  

Wójt Gminy poinformował, że konieczność podjęcia niniejszej uchwały wynika z 

zastosowania błędnego numeru działki w paragrafie pierwszym.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę nr 

VI.66.2019 Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
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Ad. 2. Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.   

 

Ad. 3. W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

Wójt Gminy omówił propozycję harmonogramu remontu dróg. Powiedział, że jeżeli 

zabraknie na realizację drogi w danym roku to w pierwszej kolejności przechodzi na rok 

kolejny.  

Powiedział ze remont Malinowej w Ostromecku wymaga odwodnienia dlatego realizacja jest 

przełożona na późniejszy termin.  

Małgorzata Gierlicka zwróciła uwagę, że w harmonogramie nie została  ujęta Okrężna. 

Zapytała czy to ostateczna wersja harmonogramu, czy może ulec zmianie.   

Wójt Gminy powiedział, że nie jesteśmy w stanie przewodzić, w przypadku nie spełnienia 

kryteriów to do remontu przeznaczona jest kolejna z kolei droga. 

Powiedział, że część dróg będzie realizowana przy udziale środków w ramach funduszu 

sołeckiego.  

Małgorzata Gierlicka zapytała czy remont Lipowej jest przewidziany w całości. 

Wójt Gminy odpowiedział, że wszystko zależy od ceny asfaltu.  

Sołtys Gzina zwróciła uwagę na dużą ilość dróg w sołectwie wymagających naprawy. 

Zaapelowała o uwzględnienie tego w harmonogramie.  

 

 

Na tym posiedzenie zakończono.   

Protokółowała:                         Przewodniczył: 

 

    Barbara Piórkowska                       Gabriel Zukierski     

                        Przewodniczący Komisji 
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